
THE NORTHERN AFFAIRS ACT
(C.C.S.M. c. N100)

Public Reserve Closure By-law, amendment

Regulation 45/2005
Registered March 23, 2005

Manitoba Regulation 134/96 amended

1 The *Public Reserve Closure By-law, Manitoba Regulation 134/96*, is amended by this regulation.

2 Subsection 1(4) of the Schedule is replaced with the following:

1(4) All that portion of Public Reserve Plan 6354 PLTO (N Div) contained within Lot 1 as shown on a Plan of Subdivision of Unsurveyed Section 20-70-7 WPM, prepared by John S. Kulchycki, Manitoba Land Surveyor, of the City of Dauphin, and assigned Deposit No. 463/2004 WLTO excepting all mines, minerals and other reservations as contained in *The Crown Lands Act*.

March 15, 2005
15 mars 2005

**Minister of Aboriginal and Northern Affairs/
Le ministre des Affaires autochtones et du Nord,**

Oscar Lathlin

LOI SUR LES AFFAIRES DU NORD
(c. N100 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement sur l'arrêté sur la fermeture de réserves publiques

Règlement 45/2005
Date d'enregistrement : le 23 mars 2005

Modification du R.M. 134/96

1 Le présent règlement modifie le *Règlement sur l'arrêté sur la fermeture de réserves publiques, R.M. 134/96*.

2 Le paragraphe 1(4) de l'annexe est remplacé par ce qui suit :

1(4) La partie de la réserve publique indiquée sur le plan n° 6354 du B.T.F.P. (Div. de N.) et comprise dans les limites du lot 1 ainsi que l'indique le plan de lotissement de la section non arpentée 20-70-7 O.M.P., plan qu'a dressé l'arpenteur-géomètre du Manitoba John S. Kulchycki, de la ville de Dauphin, lequel plan porte le n° 463/2004 du B.T.F.W., à l'exception des mines, des minéraux et des autres réserves prévues à la *Loi sur les terres domaniales*.

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba